

GOLDEN ROD



2c **COUPON** 2c

*The* COWAN COMPANY Ltd

ADVERTISING DEPARTMENT

72 STIRLING RP TORONTO

# COWAN'S EDUCATIONAL PICTURES

24 Different Wild Flowers of Canada.

## GOLDEN ROD

There are many species of Golden Rod. This one with which we are most familiar is the plant that flowers early in August with a tall stout rough stem from two to four feet high. The Golden Rod was supposed to possess certain healing properties known to the Indian Medicine Man.

## LA VERGE D'OR

Il y a plusieurs variétés d- Verges d'or. Celle que nous connaissons ici fleurit, aux premiers jours d'août, sur une longue tige, très résistante, qui peut avoir de deux à quatre pieds. Les magiciens indiens lui attribuaient des qualités curatives.

### Free

Mail us a complete set of coupons numbered 1 to 24 "C", and we will send an 8 x 12 inch picture of any of the following:—

Showy Lady's Slipper      Columbine  
Wild Rose                      Trailing Arbutus  
White Water-Lily

### Gratis

Envoyez-nous une série complète de coupons numérotés de 1 à 24 "C", et nous vous expédierons une des images suivantes (8"x12"), à votre choix:— (tel que ci-haut)

### Comment Procéder

Affranchir l'enveloppe à 3 sous. Y glisser les coupons, et votre nom et votre adresse clairement rédigés. Indiquer quelle image vous désirez.

### Directions

Place 3 cent stamp on envelope, insert coupons with name and address clearly written. State which picture you want. Seal envelope and mail to:—

**The COWAN COMPANY, Limited**  
Advertising Department  
72 Sterling Road - Toronto.

---

(Cut Here)

**Send us the Coupons  
You Retain the Cards**